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Vi ser Stadsmiljöavtalen som ett verkningsfullt verktyg för kommunerna att ut-

veckla en hållbar stadsmiljö på ett sätt som inte funnits  i  nationell plan tidigare.

Stadsmiljöavtalen har likheter med den statliga medfinansiering som fördelas via

länsplanen. Alternativt kunde motsvarande medel i länsplanerna bidra till den

regionala utveckling som har sin grund i politiskt förankrade planer i regionen.

De medel som förslås avsättas till mötesseparering på det regionala vägnätet för

att nå nollvisionen fyller ett viktigt behov. Med de ytterst begränsade möjlig-

heter som finns att öka trafiksäkerheten i länsplanen blir det indirekt en nödvän-

dig förstärkning. På vilka grunder Trafikverket ska fördela dessa medel framgår

inte i nuläget.

l den nationella planen bör Vikten av att knyta samman transportstråk och öka

kapaciteten på järnvägen framgå tydligare. Medel ska inte behöva avsätts i läns-

planen för att angelägna objekt ska komma med i Trafikverkets nationella plan.

Regeringen fäster största betydelse av att vidmakthålla och förbättra järnvägen.

Härigenom kan långväga godstransporter överföras från väg till järnväg och det

är ett robust bidrag till att minska transportsektorns klimatpåverkan. Sydsverige

kan erbjuda basnäringen ökad tillgång till järnvägen genom en upprustning och

utbyggnad av Sydostlänken som kopplar samman mellersta och södra Sverige och

marknader utanför Sverige med sjöfart. Via Blekinges hamnar och färjerederier

har näringslivet transportvägar mot öster och Centraleuropa vilket stärker nä-

ringslivets konkurrenskraft. Blekinge kan bidra till hela Sveriges tillväxt och en

hållbar utveckling om förutsättningar skapas för godstransporter på järnväg och

sjöfart som minskar utsläppen av växthusgaser.
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